香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

COURTYARD®

HONG KONG SHA TIN 香港沙田萬怡酒店

香港沙田萬怡酒店 Courtyard By Marriott Hong Kong Sha Tin Excellence

AR BE
Silver
Award

酒店及康樂會所 Hotels and Recreational Clubs

香港沙田萬怡酒店致力透過改進不同的硬件設備,加上採取各項措施達至節約能源及用水的目標。酒店同時亦成立了環保議會,為員工提供最新的環保資訊及不同的環保小點子,同時積極鼓勵住客配合酒店實踐環保。

Courtyard By Marriott Hong Kong Sha Tin has made every effort to minimise the use of electricity and water through hardware facilities innovation projects. The Hotel has also established a Green Committee to provide latest environmental protection information and different green tips to staff and at the same time encourages its guests to cooperate with the Hotel in going green.



於施工階段將節能元素融入建築物設計,並獲香港綠色建築議會頒發綠建環評新建建築4/04的鉑金級評級。

Having incorporated energy saving elements into the building design since the construction stage and achieved Platinum rating of BEAM Plus for 4 / 04 New Buildings presented by the Hong Kong Green Building Council.



通過酒店的手機應用程式辦理入住手續和處理客房服務的要求,減少使用紙張。

Conducting check-in functions and handling requests for guest room amenities through the Hotel's mobile application to reduce paper usage.



收集舊家具、枕頭、毛巾、牀單和被子,並以折扣價出售給員工,同時將未售出物品捐贈給有需要人士,以減少浪費。

Collecting old furniture, pillows, towels, bed linen and quilt for selling to staff at a discount price and donating the unsold items to the needy to reduce wastage.